

---

---

## Branch Service Arrangement

In response to the latest developments in the COVID-19 situation, Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) has made the following adjustments to its branch service.

**The following branch is temporarily closed until further notice:**

Kowloon	● San Po Kong Branch
---------	----------------------

**The following branches remain open:**

Hong Kong Island	● Main Branch	● Causeway Bay Branch
Kowloon	● Yaumatei Branch	
New Territories	● Shatin Branch	● Yuen Long Branch

Customers who would like to use our banking services are advised to use the Bank’s Net Banking or ATM. For enquiries or details of the Bank’s latest branch service arrangement, please call the Bank’s Customer Hotline at (852) 8107 0818 or visit the Bank’s website at [www.publicbank.com.hk](http://www.publicbank.com.hk). The Bank apologizes for any inconvenience caused.

Public Bank (Hong Kong) Limited

5 November 2022

### 分行服務安排

就疫情的最新發展，大眾銀行(香港)有限公司(“本行”)就分行服務作出以下調整。

**以下分行暫時停止服務，直至另行通知：**

九龍區	● 新蒲崗分行
-----	---------

**以下分行繼續提供服務：**

香港區	● 總行	● 銅鑼灣分行
九龍區	● 油麻地分行	
新界區	● 沙田分行	● 元朗分行

客戶如需使用銀行服務，可使用本行的網上理財或自動櫃員機。如有查詢或欲了解本行最新的分行服務安排，請致電本行的顧客熱線(852) 8107 0818或瀏覽本行網站 [www.publicbank.com.hk](http://www.publicbank.com.hk)。本行對上述安排為客戶造成的不便謹此致歉。

大眾銀行(香港)有限公司  
2022年11月5日

---

---